
  

Vad har vi gjort och vad gör vi för att komma tillrätta med de utmaningar som 

finns på Enebacken sen vi tog över verksamheten 1 februari 2023?  

Vad är gjort sedan tidigare?  

• Vi har sett över och förändrat det lokala och regionala ledarskapet och gjort nödvändiga 

förändringar med syfte att säkerställa ledarskapet på plats så att Enebacken ges rätt 

förutsättningar på lång sikt.  

• Vårt kvalitetsteam bestående av MAS (medicinskt ansvarig sjuksköterska), SAS (Socialt ansvarig 

samordnare) och måltidsutvecklare har varit där under våren för att göra en intern genomlysning 

av verksamheten och för att stödja i kvalitetsarbetet - löpande  

• Vi har träffat kommunen varannan vecka under överskådlig tid i arbetet med att utveckla 

kvaliteten   

• HR har utfört tre stycken medarbetareundersökningar under 2024 med syfte att kunna möta upp 

och utveckla hur vi arbetar med arbetsmiljö  

• Vi har förberett inför nya förutsättningar i nytt avtal genom att utföra arbetsmiljökartläggningar 

och riskbedömningar och har i detta samverkat med facket  

  

Vad gör vi just nu?  

• Vårt kvalitetsteam bestående av MAS (medicinskt ansvarig sjuksköterska), SAS (Socialt ansvarig 

samordnare) och måltidsutvecklare är på plats varje vecka för att följa upp arbetet på Enebacken 

och för att bistå i och säkerställa arbetet framåt  

• Vi har en regional verksamhetschef på plats med syfte att stödja ledarskapet och bistå i att 

säkerställa att vi arbetar framåt  

• Vi har anställt en ny verksamhetschef och en ny regionchef  

• Vi fortsätter att träffa kommunen varannan vecka och arbetar med de handlingsplaner som vi 

upprättat i samråd för att komma vidare i kvalitetsarbetet och det fortsatta arbetet med 

Enebacken  

• Vår måltidansvariga har varit där för att säkerställa att måltidsituationen är enligt vårt koncept   

• Vi har genomfört utbildningar i samarbete med Österåkers kommun med fokus på att förebygga 

undernäring   

• Vi har tillsammans med Österåkers kommun påbörjat Silviacertifiering på Enebacken  

• Vi har startat upp utvecklings- och framtidsforum för medarbetare – syfte att arbeta mot ett 

gemensamt mål  

• Vi har ringt runt till närstående och skickat ut information till dem rörande det som sker just nu  


